
První úvodní schůze SIMS, 3. 11. 2021 

Zahájení: 19:55 

Pauza: 22:10-22:20 

Ukončení: 23:00 

 

Přítomní: Michaela Němcová, Klára Smitková, Tomáš Čevela, Matěj Lucovič, André Baroš, Daniel Kraus, 

Kristýna Sluková, Tereza Štolová, Tomáš Brabec, Marína Kováčová, Michal Furch, Ana Vavanová, Aneta 

Havránková, Petr Stránský, Michal Ostrý, Lukáš Drobec, Barbora Krempaská, Jakub Dolejš, Matyáš 

Diestler 

Distančně: Agáta Kalkusová, David Kalina, Daniel Paál, Karolína Mrázková, Lukáš Filip, Peter Václavík, 

Jakub Šindelář 

Omluvení: Tomáš Košek 

 

V úvodu schůze proběhlo krátké představení všech členů SIMS. 

1. Volba předsedy/předsedkyně SIMS 

● Navržení kandidáti: Michaela Němcová, André Baroš, Barbora Krempaská, Kristýna 

Sluková 

● Kandidáti, kteří přijali nominaci: Michaela Němcová, Kristýna Sluková 

● Proběhlo tajné hlasování s výsledkem: Míša 23 a Týna 1 

● Míša Němcová zvolena předsedkyní SIMS pro akademický rok 2021/2022 

 

2. Volba místopředsedů/místopředsedkyň SIMS 

● Místopředseda pro společenské akce 

a.  Barbora Krempaská - 19 hlasů 

b.  André Baroš - 3 hlasy 

● Místopředseda pro PR 

a.  Kristýna Sluková – 20 hlasů 

b.  Dan Kraus – 2 hlasy 

● Místopředseda pro akademické záležitosti 

a. Klára Smitková - 19 hlasů 

b. Tomáš Čevela – 3 hlasy 

● Zvoleny byly Barbora Krempaská, Kristýna Sluková a Klára Smitková 

 

3. Rozdělení rolí v SIMS 

● Pokladník: Lukáš FIlip 

● Zapisovatelé: Daniel Paál (po návratu z Erasmu), Marína Kováčová, Tomáš Brabec 

● Fotograf SIMS a IMS: Kristýna Sluková, Michal Ostrý 

● Grafici: Daniel Kraus, Marína Kováčová 

● Správa SIMS emailu: Lukáš Filip, Karolína Mrázková, Agáta Kalkusová 

a.  Lukáš Filip provede změnu hesla, přístup budou mít administrátoři a 

předsednictvo 

● Společenské akce: Barbora Krempaská, Kristýna Sluková, Tomáš Čevela, André Baroš, 

Klára Smitková, Michal Furch, Ana Vavanová, Aneta Havránková, Petr Stránský, Tereza 



Štolová, Matěj Lucovič, Agáta Kalkusová, David Kalina, Peter Václavík, Lukáš Filip, 

Tomáš Košek, Michaela Němcová, Matyáš Diestler 

● Akademické záležitosti: Klára Smitková, Peter Václavík, Tomáš Čevela, André Baroš, 

Daniel Paál, Agáta Kalkusová, Lukáš Drobec, Aneta Havránková, Tereza Štolová, 

Marína Kováčová, Tomáš Brabec, Petr Stránský 

● Erasmus a Exchange studenti: Petr Stránský, Aneta Havránková, Tomáš Košek 

● Schůze vedení: Klára Smitková, Lukáš Drobec, Tomáš Čevela, Michaela Němcová, 

Jakub Šindelář 

● Mezispolková komunikace: Klára Smitková, Ana Vavanová, Michal Furch, Tomáš 

Čevela 

● PR: Kristýna Sluková, Tereza Štolová, Marína Kováčová, Ana Vavanová, Michal Furch, 

Daniel Kraus, Matěj Lucovič, Karolína Mrázková, Peter Václavík, Daniel Paál 

 

4. Čestní členové 

● Nick Ojo Omorodion 

● Jakub Dolejš 

● Sára Žáková 

● Jakub Šmejkal 

● Jan Kužela 

● Matyáš Bubeník 

● Eliška Ulrichová 

● Všichni byli jednohlasně zvoleni. 

 

5. Organizační záležitosti 

● Komunikujeme přes Slack – Klára Smitková pozmění pracovní prostředí, vytvoří nové 

kanály, odstraní staré členy a přidá nové 

● obecné pravidlo komunikace: dáváme na příspěvky reakce jako potvrzení přečtení, 

příp. zareagujeme komentářem (na Slacku do vlákna). Na FB všichni členové 

lajkují/reagují na příspěvky SIMS, aby se rychleji rozšířily mezi ostatní studenty.  

● Google disk – veškeré podstatné materiály, složky členům zpřístupní Michaela 

Němcová 

● Medailonky a kontakty  – je třeba, aby si každý člen vytvořil medailonek pro účely webu 

a vyplnil kontaktní údaje. Informace vkládáme do souborů na Google disku. Deadline 

pro nahrání: neděle 7. 11. 

● Harmonogram roku – na disku se též nachází harmonogram roku, který je třeba 

pravidelně aktualizovat tak, abychom předešli kolizím akcí s termíny zkoušek apod. Za 

každý ročník (bakalářského studia) se  ujme jeden/dva zástupci pravidelné aktualizace. 

o 1. ročník – Ana Vavanová, Petr Stránský 

o 2. ročník – Tereza Štolová 

o 3. ročník – Kristýna Sluková 

● Materiál SIMS – speciální chat na facebooku pro sdílení materiálů k publikaci na sítích. 

Všichni členové SIMSu budou do chatu přidáni. 

● Schůze SIMS – všechny schůze spolku budou domlouvány skrze Slack 

● FSV Pětiboj – Fotbálková bitva – je třeba dohlásit týmy 

● Sportovní den IMS – na starosti si vezme Peter Václavík a Matěj Lucovič 

● Mikiny IMS – agendu po Alex Cholevové převezme Lukáš Drobec, Aneta Havránková a 

Tomáš Brabec. Bude třeba vytvořit nový formulář a na základě něj i objednávku. Opět 

bude třeba objednávání mikin zpropagovat, aby se informace dostala ke všem 



potenciálním zájemcům. Zároveň je třeba informaci vykomunikovat i s vedením IMS, 

které o mikiny má též zájem. Při odesílání objednávky se objedná pár ks navíc - v 

souladu s přislíbeným příspěvkem AS FSV 7500 Kč. Tyto mikiny mohou být použity jako 

ceny do tomboly nebo různých soutěží. 

● Uchazeči FSV UK – facebooková skupina, je třeba, aby se přidali další lidé na odpovídání 

na dotazy – Matěj Lucovič 

 

6. Informace z Akademického senátu a schůzky spolků s děkankou a PR oddělením FSV 

● 29. dubna – děkanské volno, uskuteční se sportovní den společně s FF 

● Ples nebude 

● 30. výročí založení FSV – proběhne opožděně 1. června (v minulosti nemožné kvůli 

covidu), pravděpodobně v podobě podvečerní akce v Grébovce. Bude potřeba pomoc 

spolků, škola nabídne stipendia pro pomocníky. 

● Online veletrhy – až to bude aktuální, Barbora Buřičová (PR FSV) se nám ozve v případě 

nutné pomoci z naší strany 

● Studentské peníze – proběhly žádosti o studentské peníze. Sára Žáková opět získala 

finance na Teritoriální vaření (2000,- Kč, podmínkou je uvést AS FSV jako sponzora), 

zároveň jsme opět získali i finance na IMS mikiny (7500,- Kč). 

● Stavba Jinonic – informace z ekonomické komise – dojde k odložení dostavby o 3 

měsíce – pravděpodobný nový termín duben 2022 

● Studentský spolek pro cizojazyčné studenty – již existuje, je třeba zapojit někoho od 

nás a snažit se více propojit naše aktivity a studenty dohromady.  

● Studentští kandidáti do velkého senátu - Jan Křovák, Marek Boňko - každý má 2 hlasy, 

bylo by dobré je podpořit. 

● Demoverze SISu 4 – je možné se přihlásit k testování a předkládat návrhy na změny 

apod. 

● Dopis Senátu UK vládě ČR– covidová opatření 

 

7. Informace z vedení institutu 

● Online výuka – Řeší se možnost přechodu na online výuku, reakcí studentů je spíše 

zklamání, většina by prezenční chtěla zachovat. Náš postoj předala B. Krempaská 

řediteli IMS.  

● Schůzka ombudsmanů – proběhne schůzka Tomáše Čevely, Daniely Kolenovské a 

Davida Emlera, je třeba jeden člověk ze SIMSu – dorazí Michaela Němcová nebo Klára 

Smitková 

● Propagace přípravných kurzů – jakákoliv pomoc vítána, především ze strany nižších 

ročníků, které jsou např. stále v kontaktu s mladšími spolužáky ze střední 

 

8. Akce v zimním semestru 

● Amnesty international 

o žádost o spolupráci (psaní dopisů), je třeba potvrdit/odmítnout do 9.11. – akce se 

ujme Ana a Marína 

● Vánoční párty 

o Akce proběhne předběžně 8. prosince 

o Do poloviny listopadu nutné sehnat místo 

o Nápady na místa: Jampadampa, Pivní Jistota (spodní prostor lze rezervovat, ale je 

pravděpodobně malý) 

o Nápady na téma: memes 



● 17. listopad 

o Stánek SIMS na Albertově, toho se ujmou: Lukáš D., Ana, Tereza, Daniel K., Matyáš, 

Marína, Tomáš B. 

o Je třeba vytvořit nějakou společnou událost, aby se měli možnost lidé připojit – 

např. „IMS slaví 17. listopad“ 

o 16. listopadu je volno 

o Tomáš Čevela – ujme se sehnání placek (asi 50-100, dle ceny se upřesní) 

● Nápady na debaty a přednášky 

o Debata s Žantovským (Daniel Kraus), se Špačkem (Kristýna Sluková), s Čechem 

studujícím v Norsku (Petr Stránský) 

● Teritoriální vaření 

o hlavní organizátorka Sára Žáková, bylo by dobré rozmyslet termíny a včas začít a 

propagací, anketami apod. 

o od Senátu příspěvek 2000 Kč, pakliže bude AS FSV uveden jako sponzor akce 

● Pětiboj FSV 

o Jaká bude naše disciplína? – beer pong, dodgeball 

o Březen/duben 

● Odhlasován beer pong 

● Lyžování s IMS 

o Organizace Anežka Kotková a Amanda Baxová 

o Michal Ostrý – možnost pronájmu v Herlíkovicích, vyzjistí možné termíny 

o Organizace za SIMS se ujmou André, Matěj a Matyáš 

● Další možné akce 

o Gamenight 

o Teritoriální kino 

o Svařák nebo Zimní procházka Prahou 

o Seznamovací pivo s letošními uchazeči 

● Pivo 

o Proběhne ještě před 17. listopadem 

 

9. Různé 

● Chybějící místa v Pekařské 16 pro studium, studentská místnost je malá, je nedostatek 

stolů 

 

 

 

 


